
 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 31-08-2022 

Tilstede: Christina – Horst  

Afbud: Lise-Lotte 

 

Mødet drejede sig om vores afdelingsmøde og hvem som gør hvad. 

Glædelig er det at Christina genopstiller til Bestyrelsen. 

Vores ønske er også, at vi for et medlem mere i bestyrelsen. 

Vi vil igen servere Sandwich og drikkevarer til afdelingsmødet d. 19 september. 

Horst kontakter Driftsleder Pernille Sofia ang. det vi gerne vil have lavet før mødet. 

Referent Horst Diter 


